



Ander kritiek besispunt dat in januari ook ons pad kruist is of wel/niet bereid zijn over te gaan tot een lokale markttoelating of compassionate use programma voor dit middel, aangezien de EMA goedkeuring niet voorzien is voor Q4/2021.

Willen jullie even meekijken of jullie aandachtspunten missen in dit stuk?

buiten verzoek

Dank alvast!

5.1.2e